



INSTITUT JANTUNG NEGARA

# KENYATAAN TENDER

Tawaran ini adalah terbuka kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk menyertai tender di bawah:

TAJUK TENDER	KOD PENDAFTARAN	TAKLIMAT TENDER	TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARIKH DAN WAKTU TENDER DITUTUP
<p><i>Proposed Renovation Works for HDU-CT Ward Level 1, Block B, Institut Jantung Negara, Kuala Lumpur</i></p> <p><b>Ruj:</b> IJN/TENDER/41/2023</p> <p><b>Bayaran tender: RM600.00</b></p>	<p><b>G4 dan ke atas sahaja</b></p> <p><b>B07</b> (Hiasan Dalaman)</p> <p><b>DAN</b></p> <p><b>B28</b> (Kerja Kerja Ubahsuai)</p> <p>* Terbuka kepada syarikat yang berstatus <b><u>SENDIRIAN BERHAD (SDN BHD)</u></b> and <b><u>BERHAD</u></b> sahaja</p>	<p><b>22 November 2023</b> (Rabu)</p> <p><b>10.00 pagi</b></p> <p>di <b>Auditorium</b> Aras Bawah, Blok B Institut Jantung Negara 145 Jln Tun Razak 50400 Kuala Lumpur</p>	<p><b>22 November 2023</b> (Rabu)</p> <p>hingga</p> <p><b>6 Disember 2023</b> (Rabu)</p>	<p><b>12 DISEMBER 2023</b> (SELASA)</p> <p>sebelum / pada <b>12 tengah hari</b></p> <p>di <b>Peti Tender</b> Jabatan Pengurusan Perolehan Aras Bawah 1, Blok B Institut Jantung Negara 145 Jln Tun Razak 50400 Kuala Lumpur</p>

- Taklimat tender adalah **DIWAJIBKAN**. Dokumen tender hanya akan dijual kepada syarikat yang menghadiri taklimat tender. Kakitangan yang mewakili syarikat hendaklah mengemukakan **SURAT WAKIL KUASA SYARIKAT** ketika menghadiri taklimat tender. Kepatuhan syarikat terhadap waktu taklimat dan arahan – arahan berkaitan amatlah dihargai.
- Sijil asal CIDB yang sah beserta salinan hendaklah dibawa semasa taklimat tender. **SURAT KEBENARAN KHAS CIDB** untuk menyertai tender bagi gred yang lebih rendah, dan di luar kategori dan pengkhususan yang dinyatakan adalah **TIDAK DITERIMA**.
- Bayaran tender adalah seperti yang dinyatakan dan dibayar melalui **JomPAY SAHAJA** (bayaran menggunakan Kad Debit/Kad Kredit untuk transaksi ini **TIDAK DIBENARKAN**). Sekiranya bayaran tender telah dibuat **NAMUN** gagal mengambil dokumen tender atau memohon penarikan penyertaan, bayaran tersebut **TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN**.



Biller Code : 9837  
Reference 1 : SSM Registration No. (12-digit)  
Reference 2 : Company Name (Purchaser)

- Bukti pembayaran (JomPAY) dan sijil asal serta salinan CIDB yang sah hendaklah dibawa ketika membeli dokumen tender di **Jabatan Pengurusan Perolehan, Aras Bawah 1, Blok B, Institut Jantung Negara**.
- Dokumen tender dijual dalam bentuk **SALINAN DIGITAL (pendrive)**. Dokumen tersebut hendaklah dicetak dan diserahkan secara **SERAHAN TANGAN** mengikut syarat-syarat tender yang telah ditetapkan.
- Sila ambil **PERHATIAN** bahawa pemakaian **TOPENG MUKA** adalah **DIWAJIBKAN** semasa berada di Institut Jantung Negara.

Untuk keterangan lanjut, sila hubungi:

**Tender Management Unit**

(03 – 2617 8232/8238/8861/3248/8891; [tendermanagement@ijn.com.my](mailto:tendermanagement@ijn.com.my))